
قلعهنـویی: برخـی عـاشق ایـران
نیستند، منافع دارند

امیر قلعهنویی، سرمربی تیم ملی کشورمان در نشست خبری دیدار با
قرقیزستان گفت: «خیلی خوشحالم که تیم ملی ایران در زمانی که من
مسئولیت تیم را دارم، طی 29 بازی 71 گل زده داشته؛ این در شرایطی
است که تیم ملی با یک نگرش 10 ساله مواجه بوده و بلافاصله در
کمترین زمان ما توانستیم یک تیم تهاجمی درست کنیم که خیلی بابت
این مسأله خوشحالم. به گفته همه کارشناسان و پیشکسوتان، این تیم
ملی بیحاشیهترین تیم ملی است. بیحاشیهترین تیم ملی باشید، نتایج
قابل قبولی هم بدست بیاورید، تیم نوزدهم جهان هم باشید؛ واقعاً

جای تقدیر و تشکر دارد.»
 او در ادامه به تقابل تیم ملی با قرقیزستان پرداخت و افزود:
«قرقیزستان فرم خوبی دارد و ما میدانیم که با لایههای دفاعی
متعددی روبهرو هستیم و میخواهند با بازی ضدحمله و حمله سریع ضربه
بزنند. بازی با قرقیزستان بسیار مهم است و اگر این تیم را ببریم،
تقریباً صعودمان قطعی میشود، هرچند که بازیهای بعدی را هم با
همین انگیزه باید جلو برویم. بازی با کره شمالی دو نیمه متفاوت
داشت. واقعاً متأسفم که بعضیها هنوز اشتباهات فردی و ساختار

دفاعی و گل اتفاقی را از هم تشخیص نمیدهند!»
سرمربی تیم ملی در خصوص انتقادها به تیم ملی اینگونه پاسخ داد:
«اینها عاشق ایران نیستند، عاشق منافعشان هستند. قبل از جام
ملتهای آسیا بارها تکرار میکردم با ژاپن در فینال بازی خواهیم
داشت و باید این تیم را ببریم. در حال حاضر نیز یکی از اهدافمان
حضوری سریع در جام جهانی است که خوشایند یکسریها نیست. بحث جام
جهانی با حضور مربی ایرانی مورد علاقه خیلیها نیست. این تیم ملی
هدفش صعود به جام جهانی است و برای جام جهانی نیز بارها با

بازیکنان صحبت کردم که باید از مرحله گروهی صعود کنیم.»
قلعهنویی بیان کرد: «در لیست تیم ملی نگاه کنید چقدر به بازیکنان
داخلی و جوانان بها داده میشود. تغییر نسل باید همراه با نتیجه
باشد. البته استفاده از بازیکنان جوان را طبق شیب جلو میبریم. ما
باید حواسمان باشد که هم نتیجهگرا بوده و هم دنبال اهدافمان
برویم. برخیها به قطاری که حرکت میکند، سنگ میزنند. ما هم زرنگتر
از این حرفها هستیم که بخواهیم گول حرفهای آقایان را بخوریم.
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انتقادها به تیم ملی کمک میکند، ولی حب و بغض نه. روزی جواب تکتک
آقایان را میدهم. امروز سرمربی تیم ملی هستم و باید بهخاطر تیم

ملی تعامل داشته باشم و طور دیگری رفتار کنم.»
او در خصوص درخشش محمد محبی در بازی با کره شمالی افزود: «به
اعتقاد من، محبی شاید یکی از کاملترین مهاجمان تاریخ فوتبال
ایران باشد. روزی که او را در شاهین بوشهر رصد میکردم، به
تواناییهایش رسیده بودم. فرهنگ غلطی در فوتبال ما جا افتاده است
که وقتی بازیکن به جایی میرسد، حرفهای فکر نمیکند. البته محبی
اینطوری نیست و با خانوادهاش آشنایی کامل دارم. محمد میتواند در
لیگهای معتبر اروپایی نیز بازی کند. کارلوس کیروش با ارائه بازی
دفاعی افکار و نگرشی داشت و ما این نگرش را عوض کردیم. مردم

ایران بازی هجومی را دوست دارند.»
سرمربی تیم ملی گفت: «ما تنوع تاکتیکی داشتهایم. با قهرمان دو
دوره جام ملتهای آسیا بازی کردیم و در سه بازی 10 گل زدهایم.
برخیها این چیزها را نمیبینند. شیرازه تیم ما در بازی با کره
شمالی بههم ریخت و با تعویضها این شیرازه را درست کردیم، چون
نگرش هجومی داریم. بازیکنان تیم ملی به لحاظ فنی و اخلاقی خوب
هستند. بازیکنی مثل علیرضا جهانبخش را داریم که یکسری انتقادها
به او میشود. جهانبخش بازیکن بسیار بزرگی است و چندین سال در
لیگهای بزرگ انگلیس و هلند بازی کرده و با فضای تیم ملی آشناست.»


